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Tisztelt Elnök Asszony!
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Írásbeli kérdés

„Mikor kezdődik ed a Dunakanyar árvédelmi rendszer kiépítése?" címmel a Házszabály 91 .

§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Lamperth Mónika belügyminiszterhez . A kérdésre
a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Asszony!

A 2002. augusztusi árvíz rendkívüli erőfeszítéseket követelt nem csak a helyben élő
lakosságtól, vállalkozásoktól és önkormányzatoktól, hanem a kormánytól is . A védekezési
munkák költségei több száz millió forintot emésztettek föl amely mellett igen jelentős volt a
kormány által kifizetett kártérítések összegei is .

A védekezési munkák idején, majd azt követően több alakalommal is tisztelt miniszter
asszony személyesen tett ígéretet arra vonatkozóan, hogy hamarosan át tekinti a kormány a
dunai árvédelmi rendszer fejlesztési szükségleteit, majd ennek tükrében megkezdődik - még
ebben a kormányzati ciklusban - annak előkészítése . E kérdéskörben ugyan csak ig6retet tett
Baráth Etele politikai államtitkár úr is, aki az Idegenforgalmi Bizottság egyik 2002 . évi ülésén
kijelentette, hogy hamarosan megkezdődik a Dunakanyar komplex térségfejlesztő
programjának előkészítése amelynek keretében kellő hangsúlyt kap az árvízi biztonság
kérdése is .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Fentiek alapján kérdezem mit tett a kormány a Dunakanyar mellett élő polgárok árvízi
biztonsága érdekében?
A 2003 . évi költségvetésben erre a célra mennyi forrást biztosított?
A 2004 . évi költségvetésben milyen feladatok finanszírozásához rendeltek forrásokat?
Mikor várható az előkészítő munka megkezdése?
Milyen együttműködést kívánnak kialakítani a térség szereplőivel, különös tekintettel az
önkormányzatokkal?

Várom megtisztelő válaszát!
Hadházy Sá dor
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